



Flooss Appoints SICO to Structure up to USD 10 Million Securitization Sukuk Issuance

During the Fintech Forward Forum , SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, market maker, and investment bank with physical presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE announced its appointment by FLOOSS Bahrain B.S.C. (C), Bahrain's first digital platform providing instant, Sharia-compliant financing and licensed by the Central Bank of Bahrain (CBB) as a financing company, to act as financial advisor and lead manager for a proposed securitization sukuk issuance of up to USD 10 million subject to CBB approval

This transaction reflects ongoing efforts to advance shariah compliant capital markets instruments in the kingdom

Ali Marshad, SICO's Group Deputy Chief Executive Officer, commented : "We are proud to partner with Flooss on this pioneering initiative, which will contribute to Bahrain's

fixed-income market with a new Sharia-compliant instrument. This transaction sets the stage for further innovation in financing solutions that drive growth.”

Fawaz Ghazal , Flooss Group CEO added : “The proposed structure of Flooss’s first up to USD 10 million Sukuk, in collaboration with SICO, marks a strategic step toward strengthening our funding base and diversifying our capital structure to support healthy, balanced, and Sharia-compliant growth.

This step underscores our commitment to embedded finance and innovation in delivering financial solutions, reinforcing Flooss’s position as a leading provider of digital financial services in the region.”

– Ends –

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 8.0 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region’s major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank’s continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



فلووس تعين سيكو لإدارة وهيكل إصدار صكوك توريق بقيمة تصل الى 10 ملايين دولار أمريكي

على هامش منتدى مستقبل التكنولوجيا المالية، أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول، والوساطة، وصناعة السوق، والخدمات المصرفية الاستثمارية، والذي يحظى بتواجد مباشر في البحرين والسعودية والامارات العربية المتحدة، عن تعيينها من قبل فلووس، أول منصة رقمية في البحرين تقدم تمويلاً فورياً متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية و مرخصة من قبل المصرف البحرين المركزي كشركة تمويل، لتتولى دور المستشار المالي ومدير الإصدار الرئيسي لعملية إصدار صكوك توريق مقترحة بقيمة تصل إلى 10 ملايين دولار أمريكي ومشروطة بالحصول على موافقة مصرف البحرين المركزي

وتعكس هذه الصفقة الجهود المستمرة لتعزيز أدوات أسواق رأس المال المتوافقة مع الشريعة الإسلامية في المملكة.

وبهذه المناسبة، قال علي مرشد نائب الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو: "نحن فخورون بالشراكة مع فلوروس في إطلاق هذه المبادرة الرائدة التي ستساهم في تعزيز سوق أدوات الدخل الثابت في البحرين من خلال طرح أداة مالية جديدة متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية. وتمهد هذه الصفقة الطريق لتطوير حلول تمويل مبتكرة تدعم النمو الاقتصادي."

وأضاف فواز غزال الرئيس التنفيذي لمجموعة فلوروس: "الهيكل المقترح لأول صكوك تصدرها شركة فلوروس بقيمة تصل إلى 10 ملايين دولار بالتعاون مع سيكو يُعدّ خطوة استراتيجية لتعزيز قاعدة التمويل وتنويع هيكل رأس المال، بما يضمن نمواً صحياً ومتوازناً ومتوافقاً مع أحكام الشريعة الإسلامية."

هذه الخطوة تعكس التزامنا بالتمويل المضمن (Embedded Finance) والابتكار في تقديم الحلول المالية، وترسخ مكانة فلوروس كمزود رائد للخدمات المالية الرقمية في المنطقة."

-انتهى-

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 8 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوقاً يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس

مدير العلاقات العامة، سيكو

هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)

البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com